
Ob rob 3.
konference ZSS

3. konferenca slovenskih sindikatov, ki je bila
5. in 6. februarja, je sprejela jasna stališča, ki jim
mora slediti tudi odločna akcija.

Priprave na 3. konferenco ZSS so bile v naši
občini temeljite in so potekale več mesecev. Po
dobro organiziranih tematskih razpravah v OZD,
družbenopolitičnih organizacijah in SIS, ter ugo-
tovitvah s teh razprav, smo na seji občinskega
sveta oblikovali predloge k dopolnitvam končno
sprejetega dokumenta, ki nosi naslov: »Vloga in
naloge ZSS pri uveljavljanju delavcev kot nosil-
cev socialne politike in zagotavljanja socialne var-
nosti«.

Na konferenci je sodelovalo 243 delegatov,
večje število predstavnikov drugih družbenopoli-
tičnih organizacij, predsedniki občinskih svetov
ZSS, predstavniki sindikatov iz vseh republik in
pokrajin, člani predsedstva ZSJ, med njimi tudi
predsednik ZSJ Rade Galeb.

Uvodni referat je podal podpredsednik RS
ZSS, ki je ocenil sedanji družbeni treftutek in
izpostavil potrebo po nenehni aktivnosti ZS, tako
v svojih organizacijah in organih, kot tudi v dele-

gatskih skupščinah. Dejal je, kar je ugotovila tudi
razprava, da je socialna varnost in socialni položaj
vseh delavcev in občanov odvisen od naše delovne
ustvarjalnosti, delovnega prispevka in socialistič-
ne solidarnosti in vzajemnosti vseh delavcev.

V razpravi je sodelovalo 53 delegatov, pismene
razprave pa je, zaradi pomanjkanja časa, oddalo
37 delegatov. V razpravi so bila obogatena vsa
področja socialne politike, dano pa je bilo tudi
veliko pripomb k spremembi oz. dopolnitvi reso-
lucije. V razpravi na konferenci je sodeloval tudi
delegat naše občinske organizacije ZS Janko Či-
rič, ki je strnil izkušnje, nabrane iz svoje DO
TFL, ter pri tem dejal, da del naše socialne politi-
ke zavira produktivnost, namesto da bi jo vzpod-
bujala, kar bi morala biti tudi ena pomembnih
nalog za večjo produktivnost. Na kratko je tako
Čirič opozoril na znano vprašanje cenzusov za
pravico do otroškega dodatka, pravice do štipen-
dije in še na druge pomoči, ki jih dodeljujemo, pri
tem pa vedno ne preverimo dovolj, kdo je take
pomoči resnično potreben. Na koncu je še dodal,
da nam sredstev za socialne pomoči ne bi bilo
treba kdo ve kako povečevati, če bi jih pravilneje
razdeljevali.

Delegatka Olga Tomšič, ki opravlja funkcijo
predsednika sveta za življenjske in delovne ra-
zmere zaposlenih delavcev pri našem občinskem

svetu ZS pa je v razpravi sodelovala s temo Funk-
cija štipendiranja pri usmerjenem izobraževanju.

Ostali razpravljalci so se na konferenci dotakni-
li vseh področij socialne politike, prevladovale pa
so razprave o zaposlovanju, pokojninsko-invalid-
skem zavarovanju, zdravstvu in humanizaciji de-
la. Vetiko razprav je bilo tudi okrog problematike
družbeno ekonomskega položaja kmetov in zago-
tavljanja njihove socialne varnosti.

Po predhodni javni razpravi je konferenca
sprejela tudi spremembo statutarnega sklepa gle-
de dolžine trajanja mandata voljenim funkcionar-
jem v stalnih organih ZSS, ki traja 2 leti z mož-
nostjo enkratne ponovne izvolitve na isto funkci-
jo. To velja za funkcionarje občinskih, mestnih in
republiških organov ZSS.

Na februarski seji so delegati občinske organi-
zacije ZS informirali občinski svet ZSS Ljubljana
Vič Rudnik o poteku te konference, tako da je
svet lahko ugotovil, da je bila konferenca izredno
množična in delavna, tako v svojih pripravah kot
sami končni izvedbi in da so njeni sklepi tako
pomembni za delavce in druge delovne ljudi in
občane, da se bo morala sindikalna organizacija
resnično polno angažirati za njihovo dosledno
izvajanje v sleherni samoupravni organizaciji in
skupnosti.
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